

Body Percussion Workshop by Funky Currywurst Brothers

咖喱腸放克兄弟身體敲擊樂工作坊

Presented by City Chamber Orchestra of Hong Kong
香港城市室樂團主辦



28 March 2021 (Sunday)

10:30am-12:00noon

CR2, 7/F Hong Kong Cultural Centre
Concert Hall Backstage

2021年03月28日(星期日)

上午10時30分至中午12時

香港文化中心音樂廳後台7樓CR2

Participants \$200

Observers \$100

Bookings & Further Enquiries

Tel: 2864 2158 / Email: info@ccohk.com

Former cast members of the hit West End show, STOMP, Johannes Bohun and Peter Stavrum Nielsen are a Danish/Austrian percussion duo specializing in body percussion in a music genre called "Rhythm & Comedy". In this workshop they will encourage participants to get active while also developing musical skills. Basic percussion beats using hands and feet will develop into a routine or composition guaranteed to be fun! Percussion skills are an advantage but not necessary for participating in this interactive workshop.

來自丹麥及奧地利的敲擊樂二人組，約翰尼斯·波洪及彼得·斯達馮·尼爾遜曾是「破銅爛鐵敲擊樂隊」的成員，在倫敦西區的節目及國際巡迴廣受好評。他們專門研究身體敲擊樂，並稱之為「節奏與喜劇」。在這個工作坊中，他們將鼓勵參與者積極參與並發展音樂才能，帶領大家僅用手手腳腳打着簡單的拍子，便創造出非常有創意及動感，又非常好玩的音樂。有敲擊樂演奏經驗的參與者固然會更得心應手，但就算你平時很少玩音樂，也一定會樂在其中。

Note: Recording or filming during the masterclass is not permitted. Photography without flash is allowed.

註：請勿在大師班進行中於場內錄影及錄音。觀眾可在場內拍照，但不可使用閃光燈。

Application Method 登記須知

Fill in the Booking form on the next page & post to **31/F One Island East, 18 Westlands Road, Quarry Bay, Hong Kong** with a cheque made payable to **City Chamber Orchestra of Hong Kong Ltd.**

Alternatively you can pay by bank transfer to HSBC A/C No: 808-050694-001 and scan the payment slip with the form by email to info@ccohk.com. Our staff will acknowledge receipt of your registration by phone or by email.

請填寫登記表格(下一頁)並連同劃線支票(支票抬頭: 香港城市室樂團有限公司)寄回鰂魚涌華蘭路18號港島東中心31樓或連同銀行轉賬付款收條(香港上海匯豐銀行: 808-050694-001)電郵至 info@ccohk.com。本樂團將以電話或電郵確認有關登記。

Body Percussion Workshop

by Funky Currywurst Brothers

Booking Form

咖喱腸放克兄弟身體敲擊樂工作坊 — 登記表格

Contact Information 聯絡資料

Contact Person 聯絡人: _____

Contact Number 聯絡電話: _____ Email 電郵: _____

Address 地址: _____

Booking Details 訂票選項

Participant 參與工作坊 I would like to book _____ ticket(s) **HK\$200 each** = HK\$ _____

Observer 旁聽觀眾 I would like to book _____ ticket(s) **HK\$100 each** = HK\$ _____

I would like to join CCOHK's mailing list to receive information on upcoming events.
本人願意加入CCOHK郵寄名冊, 獲取音樂會及大師班之最新資訊。

I enclose a total of HK\$ _____ being payment for the Body Percussion Workshop.

現付合共 HK\$ _____ 予咖喱腸放克兄弟身體敲擊樂工作坊參加費用。

Payment Method 付款方法 (Please tick 請選擇):

Cheque 支票 **Bank Transfer** 銀行轉賬
